
 

 

Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων 
 

ΑΝΑΦΟΡΑ 
 

Για τον Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων & Αθλητισμού 

 

Θέμα: Επιστολή του Συλλόγου Γονέων & Κηδεμόνων του 7ου Νηπιαγωγείου Πετρούπολης κατά της 

επικείμενης συγχώνευσης με το 6ο Νηπιαγωγείο 

 

Η Βουλεύτρια Β2 Δυτικής Αθήνας, Τομεάρχισσα Εξωτερικών του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ Ειρήνη (Ρένα) Δούρου 
καταθέτει προς τον Υπουργό Παιδείας την Επιστολή του Συλλόγου Γονέων και Κηδεμόνων του 7ου 
Νηπιαγωγείου Πετρούπολης κατά της επικείμενης συγχώνευσης του 6ου Νηπιαγωγείου Πετρούπολης με το 7ο 
Νηπιαγωγείο Πετρούπολης.  

Σύμφωνα με την συνημμένη επιστολή “Ο Σύλλογός μας αντίκειται σθεναρά στην εν λόγω διοικητική πράξη η 
οποία προγραμματίζεται να λάβει χώρα το τέλος τρέχουσας σχολικής χρονιάς κατόπιν πρότασης (υπ’ αριθ. 
20070/12-11-2024) της Δ/νσης Π.Ε. Γ΄ Αθήνας, για τους κάτωθι λόγους: 

α) Πρόκειται για δύο ανεξάρτητα μεταξύ των κτίσματα με χωριστό αύλιο χώρο το καθένα.  
β) Συνεπεία ως άνω, καθίσταται δυσχερής η αποτελεσματική εποπτεία εκ μέρους της Δ/νσης του σχολείου και 
γ) Σύμφωνα με τα στατικά στοιχεία Δημοτολογίου που απορρέουν και από τον αριθμό φοιτούντων στους 
παιδικούς σταθμούς του Δήμου μας το προβλεπόμενο μαθητικό δυναμικό για το σχολικό έτος 2025-2026 θα 
είναι αυξανόμενο. 
Εκ των ανωτέρω αδυνατούμε να κατανοήσουμε την αναγκαιότητα συγχώνευσης των εν λόγω νηπιαγωγείων (επί 
της ουσίας κατάργησης του ενός νηπιαγωγείου) όταν σε κοντινή περιοχή του Δήμου στεγάζονται σε 
νηπιαγωγεία ενοικιαζόμενα κτίρια και σε κοντέινερ, καθόσον την τελευταία 5ετία ο αυξανόμενος αριθμός 
εγγραφόμενων μαθητών και μαθητριών οδήγησε στην δημιουργία νηπιαγωγείων στεγασμένα σε κοντέινερ”. 
“Δεν θα επιτρέψουμε καμία περικοπή στο μέλλον των παιδιών μας! Δεν θα στοιβάζουμε τα δικά μας παιδιά σε 
πολυάριθμες τάξεις που θα έχει σοβαρό αντίκτυπο στις γνώσεις, στο επίπεδο διαβίωσης τους, στην 
κοινωνικοποίηση τους, την ψυχική τους υγεία, την καθημερινότητα τους αλλά πρωτίστως την ασφάλεια τους!” 

 

Παρακαλούμε για την απάντηση και τις δικές σας ενέργειες 

 

Αθήνα, 24 / 2 /2025 

Οι  καταθέτοντες Βουλευτές & Βουλεύτριες 

 

Δούρου Ειρήνη (Ρένα) 

 

Ακρίτα Έλενα 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:

1273

Ημερομ. Κατάθεσης:

26/2/2025



 

Ζαμπάρας Μιλτιάδης (Μίλτος) 

 

Κοντοτόλη Μαρίνα 

 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

 

Μπάρκας Κωνσταντίνος (Κώστας) 

 

Τσαπανίδου Παρθένα (Πόπη) 



 

 

 

21/02/2025 
 

ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΓΟΝΕΩΝ & ΚΗΔΕΜΟΝΩΝ ΤΟΥ 7 ου ΝΗΠΙΑΓΩΓΕΙΟΥ ΠΕΤΡΟΥΠΟΛΗΣ 
ΠΡΟΣ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΠΑΙΔΕΙΑΣ, ΘΡΗΣΚΕΥΜΑΤΩΝ ΚΑΙ ΑΘΛΗΤΙΣΜΟΥ 

 
Ο Σύλλογος Γονέων και Κηδεμόνων του 7 ου Νηπιαγωγείου Πετρούπολης ότι επίκειται συγχώνευση του 6 ου 
Νηπιαγωγείου Πετρούπολης με το 7 ο Νηπιαγωγείο Πετρούπολης. 
Ο Σύλλογός μας αντίκειται σθεναρά στην εν λόγω διοικητική πράξη η οποία προγραμματίζεται να λάβει χώρα το 
τέλος τρέχουσας σχολικής χρονιάς κατόπιν πρότασης (υπ’ αρ. 20070/12-11-2024) της Δ/νσης Π.Ε. Γ΄ Αθήνας, 
για τους κάτωθι λόγους: 
 
α) Πρόκειται για δύο ανεξάρτητα μεταξύ των κτίσματα με χωριστό αύλιο χώρο το καθένα.  
β) Συνεπεία ως άνω ,καθίσταται δυσχερής η αποτελεσματική εποπτεία εκ μέρους της Δ/νσης του σχολείου και 
γ) Σύμφωνα με τα στατικά στοιχεία Δημοτολογίου που απορρέουν και από τον αριθμό φοιτούντων στους 
παιδικούς σταθμούς του Δήμου μας το προβλεπόμενο μαθητικό δυναμικό για το σχολικό έτος 2025-2026 θα 
είναι αυξανόμενο. 
 
Εκ των ανωτέρω αδυνατούμε να κατανοήσουμε την αναγκαιότητα συγχώνευσης των εν λόγω νηπιαγωγείων (επί 
της ουσίας κατάργησης του ενός νηπιαγωγείου) όταν σε κοντινή περιοχή του Δήμου στεγάζονται σε 
νηπιαγωγεία ενοικιαζόμενα κτίρια και σε κοντέινερ, καθόσον την τελευταία 5ετία ο αυξανόμενος αριθμός 
εγγραφόμενων μαθητών και μαθητριών οδήγησε στην δημιουργία νηπιαγωγείων στεγασμένα σε κοντέινερ. 
 
Συνοψίζοντας σας γνωρίζουμε ότι είμαστε ιδιαίτερα δυσαρεστημένοι κι ενοχλημένοι, πρωτίστως ως γονείς και 
δευτερευόντως ως πολίτες της χώρας, για το γεγονός ότι υποβλήθηκε μια πρόταση χωρίς να ληφθούν υπόψη τα 
επιμέρους ζητήματα που προκαλεί αυτή, γεγονός που καθιστά αναποτελεσματική την εφαρμογή της. 
 
Επίσης σας ενημερώνουμε ότι ο σύλλογος μας έχει ξεκινήσει ένα ηλεκτρονικό ψήφισμα όπου συλλέγουμε 
υπογραφές από όλους τους πολίτες του Δήμου μας αλλά και της ευρύτερης περιοχής της Δυτικής Αθήνας, στο 
οποίο δηλώνουμε την κατηγορηματική άρνηση μας να αποδεχθούμε οποιαδήποτε βλαπτική αλλαγή θα φέρει μια 
τέτοια συγχώνευση. 
 
Δεν θα επιτρέψουμε καμία περικοπή στο μέλλον των παιδιών μας! Δεν θα στοιβάζουμε τα δικά μας παιδιά σε 
πολυάριθμες τάξεις που θα έχει σοβαρό αντίκτυπο στις γνώσεις, στο επίπεδο διαβίωσης τους, στην 
κοινωνικοποίηση τους, την ψυχική τους υγεία, την καθημερινότητα τους αλλά πρωτίστως την ασφάλεια τους! 
 
Στο πλευρό μας έχουμε Συλλόγους Εκπαιδευτικών, Συλλόγους Γονέων και Κηδεμόνων, την Ένωση Γονέων του 
Δήμου, τη Δημοτική Αρχή, τους συμπολίτες μας αλλά και τους αντίστοιχους φορείς και πολίτες των όμορων 
δήμων. Σκοπεύουμε να κλιμακώσουμε τις κινητοποιήσεις μας, αν δεν ανακαλέσετε την πρόταση σας αυτή που 
θα φέρει περαιτέρω υποβάθμιση στην περιοχή μας. 
 
Είμαστε βέβαιοι ότι το Υπουργείο θα εξετάσει σοβαρά το όλο θέμα και δεν θα υλοποιήσει την εν λόγω 
συγχώνευση, σε συνδυασμό με την αρνητική γνωμοδότηση του Δήμου Πετρούπολης. 

Με εκτίμηση,  
 

Η Πρόεδρος         Ο Γραμματέας 
         




